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OVERLEG BUURT - HBS 
 

Verslag (door Rob Smit)van de vergadering BBN en HBS, 

maandagavond 11 oktober 2010 

in het tijdelijke clubhuis van HBS. 

  

Aanwezig waren van de kant van HBS: Martin (notulist), Dion (voorzitter v/d vergadering) en 

Joris. Van de kant van BBN: Hilde, Wim, Niels en Rob (RS) alsmede Gijs (de Jong). 

  

Er zal een lijst worden gemaakt van allen die zijn uitgenodigd. Dat zijn o.m. individuele bewoners 

(+/- 50 t.o HBS terrein), en de organisaties: PWN, de Woningbouwvereniging Brederode, Caf’e 

Ridders van Brederode, en de voetbalclub BVC. Geen van deze hier genoemden waren aanwezig. 

Slechts één bewoner en de woningbouwvereniging hadden afgezegd. 

  

HBS zal nu als gastheer de vergadering voorzitten en notuleren. De volgende keer zullen beide 

taken door een andere organisatie worden gedaan. (RS: ongetwijfeld BBN.)  

  

HBS stelt bovendien voor dit overleg tussen HBS en BBN - maar met de uitdrukkelijke wens dat 

andere belanghebbenden in de toekomst ook aanzitten - op regelmatige basis te houden. 

Voorgesteld wordt drie keer per jaar: voor, tijdens en na de speelseizoen van HBS. Dat vertaalt 

zich +/- in (1) september, (2) februari en (3) juni. 

  

De voorgestelde agenda van HBS zal worden gevolgd, aangevuld met de door Niels 

samengestelde lijst van BBN en een aantal punten ingebracht door Gijs. 

  

Pad Brederodelaan – Nationaal Park 

De herinrichting van de Bergweg en het pad tussen BVC en HBS werden bespoken. Er wordt voor 

de aanleg van een voetpad 1,5 meter van het terrein van BVC genomen, wat dus ten zuiden van de 

zuidelijke bomenrij komt te liggen. Het huidige pad wordt fietspad. HBS verklaart ook een deel 

van haar grond beschikbaar te hebben gesteld, maar BVC wenste hierin het voortouw te nemen. 

  De afrastering langs het pad moet volgens HBS niet hoger worden dan wat die thans is, 

terwijl BVC het graag op 1,80 m zou zien vanwege de veiligheid i.v.m. rondvliegende ballen 

(baseball). De gemeente gaat nog uitzoeken of 1,80 m ook landschappelijk wel wenselijk zou zijn.  

  Er is tijdens het laatste overleg met de gemeente (wethouder Schep) gesuggereerd langs het 

pad lantaarnverlichting aan te brengen. HBS heeft geen uitgesproken mening, terwijl BBN 

enigszins gereserveerd reageert. Men is bang voor verstedeling. Ideeën m.b.t. het mogelijk 

automatisch reguleren van aan- en uitgaan van de straatverlichting wordt in dit stadium nog niet 

als een relevant discussiepunt gezien. 

  

Parkeren 

Om foutief en onbehouwen parkeergedrag nabij de ingang van HBS en het fietspad van de 

Bergweg tegen te gaan wordt gesuggereerd de Bergweg af te grendelen ter hoogte van de ingang 

van de ingang naar de PWN parkeercirkels. HBS is het daar in principe wel mee eens maar acht 

het wenselijk dat dit pas na de bouw van het nieuwe clubhuis gebeurt, ook omdat de renovatie van 

de Bergweg, inclusief een Kiss & Ride lus, nog wel een jaar op zich lan laten wachten. Een ketting 

is met het oog op fietsers ongeschikt; een paaltje is beter hoewel de toegang van brandweer en 

ambulance moet zijn gewaarborgd. 

  De bewegwijzering naar de PWN-parkeercirkels in het Nataionaal park kan beter. De 

tweede, achterste parkeercirkel wordt blijkbaar door de begraafplaats gereserveerd wanneer er een 
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begravenis plaatsvindt. HBS beschikt thans over 225 parkeerkaarten, tegen een gereduceerd tarief 

van € 45 per jaarkaart. Het totale aantal parkeerplaatsen (1ste + 2de cirkel) wordt geschat op 300 

auto's. 

De verlichting vanaf het clubhuis van HBS naar de parkeercirkels is tegenwoordig uit; dit 

maakt de stikdonkere wandeling van en naar die terreinen soms tot een hachelijk avontuur. 

Er is te veel onduidelijkheid over de PWN-parkeeromstandigheden. Om meer duidelijkheid te 

scheppen stelt BBN voor een overleg met PWN te organiseren. HBS staat daar zeker voor open. 

Het initiatief hiertoe zal door BBN worden genomen. Eerst moet er duidelijkheid over de PWN-

parkeeropties komen, daarna kan er met meer duidelijkheid worden gesproken over de (dan 

overgebleven) parkeerproblemen langs de Bergweg, de Brederodelaan en omgeving. 

 Er is en wordt bij HBS goed gereageerd op de oproep meer met de fiets te komen.   

 

Geluid 

De feesten en toespraken bij HBS geven soms aanleiding tot overlast. Het voorstel van BBN 

(Niels) de speakers op de velden en rond en in het clubhuis afzonderlijk te kunnen bedienen wordt 

door HBS serieus in de huidige nieuwbouw meegenomen. 

De houten randen rond veld 2 zullen pas bij een opknap- / onderhoudsbeurt van dat veld 

worden omgezet in veel geluidsarmere betonnen randen. Gezien de zware financiële tijden van 

HBS met nieuwbouw, wordt dit niet binnen een jaar verwacht en mogelijk niet binnen de twee 

jaar, gerekend vanaf nu. 

 Hilde merkt op dat de rubber matten voor de doelen niet altijd worden gebruikt (zoals ook 

nu bij veld 3 het geval is), of niet goed worden opgehangen (Dion). HBS zegt toe allerter te zijn.  

  

Nieuwbouw clubhuis HBS  

De HBS nieuwbouw wordt verwacht tegen het einde van het jaar klaar te zijn. Het nieuwe 

clubhuis zal dan naar schatting rond februari 2011 in gebruik worden genomen. Het tijdelijke 

clubhuis zal zo snel mogelijk worden afgebroken. Bij het nieuwe clubhuis zal (volgens HB) de 

gemeente voor een 300 fietsen stalling worden realiseren. 

 

Zichtvervuiling 

Gijs brengt de kleur van de lichtmasten ter berde. Volgens afspraak zouden die zwart of in het 

groen worden uitgevoerd. De huidige zink-grijze kleur daargt bij aan horizonvervuiling. Als de 

masten zwart of groen zouden zijn, zouden ze zeker minder opvallen. HBS zegt bij het bestellen 

van de masten destijds daarmee rekening te hebben gehouden, maar dat slechts de huidige grijze 

uitvoering kon worden geleverd. Gijs (en BBN) betwijfelen of dit wel zo is. HBS reageert 

geïrriteerd op deze benadering van Gijs en BBN geërgerd. 

  

Maximalisering HBS 

Opnieuw brengt BNN de maximale grootte van HBS ter tafel, omdat dit voor BBN een erg 

belangrijk punt is. HBS herhaalt het eerder verwoorde standpunt dat het over de invulling en 

uitbating van haar terrein niet wenst te discusiëren. Op de vraag of HBS nog een schatting heeft 

laten maken door KNHB van optimaal gebruik bij een maximum aantal leden van haar velden, 

zoals eerder was afgesproken, wordt negatief geantwoord en bovendien beweerd dat zo'n schatting 

door de KNHB niet relevant is, omdat HBS uiteindelijk zelf wel zal bepalen wat optimaal is en 

welk maximum aantal leden daar eventueel bij horen. 

Gijs merkt op dat Pinoké (Amsterdam) op vier kunstgrasvelden met kunstverlichting werkt 

en in totaal rond de 2200 leden heeft. Wij (BBN) zouden min of meer een dergelijk getal ook voor 

HBS kunnen gebruiken als toekomstverwachting. 
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Stuifduinen 

Tenslotte de zandverstuiving bij HBS langs het fietspad, waarover een aantal omwonenden heeft 

geklaagd. HBS was van mening dat dat zand eigendom van de gemeente is. De BBN heeft een 

brief van de gemeente ontvangen, waarin de gemeente stelt dat niet zij maar HBS de eigenaar van 

het zand is. HBS heeft geen afschrift van die brief ontvangen. Rob (ruimhartig, zoals hem eigen 

is) verstrekt ter plaatse een afschrift van deze brief aan HBS. HBS zal actie ondernemen. 

  

Verslag Arendse 

BBN stelt dat het verslag van Arendse over de voorgaande besprekingen van BBN en HBS 

ondermaats was. BBN geeft aan daaromtrent de gemeente te zullen berichten, en HBS van die 

reactie een afschrift te sturen. 

 

De vergadering sluit als gevolg van een overreactie van Dion op een wrange noot toen de kleur 

van het nieuwe kunstgras op veld 2 ter sprake kwam. 

 

Er is geen datum afgesproken nog voor een vervolgoverleg. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


